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MØTEPROTOKOLL 

Utvalg: Styret 
 

DATO: 22.03.2022 

Sted:  Oppegård brannstasjon 

 

Til stede:  Malin Stensønes, Svein Kamfjord (teams), Bård Martin Tollefsen, Kristin 

Merethe Rein (teams), Tore Sestøl, Audun Fiskvik. 

Forfall: Jannecke Wold 

Ledelsen: Roger Thompson, Janne Hovdenakk, Geir Mjøsund (teams), og Dag 

Christian Holte 

Protokollfører: Janne Hovdenakk 

Saksliste 
Informasjon fra styreleder, brannsjef/avdelingsledere 

 

1/22 Årsregnskap 2021 

2/22 Styrets årsberetning 2021 

3/22 Virksomhetens årsberetning 2021 

4/22 Årsberetning AMU 2021 

5/22 Fremdriftsplan medarbeiderundersøkelsen 

6/22  Eventuelt 
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Informasjon 

Styremøtet startet med en omvisning på Oppegård brannstasjon. 

  

 

Informasjon fra brannsjefen 

• Avdelingsleder Geir Mjøsund redegjorde for endringer knyttet til plan for brannvernarbeid 2022 

 

 

Saker til behandling: 

 

SAK 1/22 ÅRSREGNSKAP 2021 

Vedtak: 

Styret 

1. godkjenner årsregnskap for 2021 

2. innstiller følgende til representantskapet: 

- «Representantskapet godkjenner årsregnskap for 2021». 

 
SAK 2/22 STYRETS ÅRSBERETNING 2021 

Vedtak: 

Styret fremla kommentarer til punkter som må endres i rapporten. Ny beretning fremlegges for 

styreleder før det sendes ut på nytt til styret. 

 
SAK 3/22 Virksomhetens årsberetning 2021 

Vedtak:  

Årsberetningen tas til orientering og oversendes til representantskapet som en orienteringssak. 

 

SAK 4/22 Årsberetning arbeidsmiljøutvalget 2021 

 

Vedtak: 

Årsberetningen tas til orientering 

 



  Follo brannvesen IKS 

 

Side 3 av 3  
 
 

SAK 5/22 Fremdriftsplan medarbeiderundersøkelsen 

B2S informerte om avdekkede hovedpunkter fra medarbeiderundersøkelsen, samt utførte tiltak 

og endringer som viser en positiv endring i organisasjonen.  De påpekte at mål, strategi, visjon 

og helhetlig utøvelse av regler raskt må komme på plass for å sikre at tilliten til operativ og 

forebyggende ledere opprettholdes.  

Brannsjefen informerte om fremdriftsplanen. Styret anser denne som et bra dokument, men er 

usikker på om nevnte pulsmålinger er riktig med grunnlag i bredden av arbeidet som skal gjøres 

fremover.  

Styret påpeker viktigheten av at brannsjefen fokuserer på og identifiserer områder som blant 

annet kultur, og tillitssvikten som brannsjefen og ledergruppen har. Det påpekes også for 

varsling skal tas opp for behandling neste møte.  

Bestilling fra styret. Det fremlegges en skriftlig redegjørelse for de 5 fokusområdene som styret 

har oppsummert.  

Vedtak: 

Fremdriftsplan tas til orientering 

 

6/22 Eventuelt 

Neste styremøte flyttes til 10 mai.  

 

 

 

Malin Stensønes  Svein Kamfjord Tore Sestøl  Audun Fiskvik  

 

 

Bård Martin Tollefsen  Kristin Merethe Rein 


